
Wortelboer, C (Carin)

Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp:

G. Voois <GVoois@waalhaven-group.nl> 
woensdag 28 augustus 2019 17:00 
Remmert Keizer 
FW: FW: Polanen

Van: Albert van Kessel
Verzonden: woensdag 28 augustus 2019 16:57
Aan: G. Voois
Onderwerp: Re: FW: Polanen 

Hoi Gerben,

Dat is wat kort door de bocht. De wethouder heeft ons meegedeeld dat de meest gewenste optie financieel 
geen haalbare kaart gaat worden en heeft gevraagd na te denken over alternatieven. Voor ons op zich niet 
zo'n punt omdat het inleveren van veld 6 ons (Stichting en voetbal) wel aan het hart ging. Had het meest 
gewenste alternatief wel haalbaar geweest dan hadden we veld 6 ongetwijfeld ingeleverd. De alternatieven, 
waarover we het allen eens over zijn, zijn in juni voorgelegd aan de Gemeente. De wethouder zelf heeft al in 
april toegezegd ook met een alternatief te komen waarop het nog steeds wachten is. De stelling dat 
Sportclub Monster afstand heeft genomen van de meest gewenste optie is ingegeven door de wethouder zelf 
maar was dus voor ons niet zo'n probleem. Nu het onderwerp hierdoor niet op de agenda te plaatsen is 
vreemd. Het wachten is nog steeds op de reactie van onze alternatieven en het alternatief wat de wethouder 
heeft toegezegd.

Grt Albert

Op wo 28 aug. 2019 om 11:02 schreef G. Voois <GVoois@waalhaven-group.nl>:

Albert,

Klopt de stelling van de heer van Iersel als hij zegt dat de vertegenwoordigers van Sportclub Monster
afstand hebben genomen van de meeste gewenste optie ???? zie de hieronder.. ,

Zo ia. wie dan en waarom ?

Ik heb 9 september een MO commissie vergadering en wil het onderwerp op de agenda zetten

Hoor graag ie reactie.

Met vriendelijke groet.

Gemeentebelang Westland
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Gerben Voois

M: 06 - 53977504

E: gerben@gemeentebelangwestland.nl

I: www.gemeentebelangwestland.nl

Van: Peter en Nel rmailto:iersel99@caiway.nl1
Verzonden: woensdag 28 augustus 2019 10:32 
Aan: g.vander.knaap@vvdwestland.nl: Remmert Keizer
CC: John van der Knaap; Frank; voorzitter@mltv90.nl: vanrestbouwprojectmanagement; Albert van
Kessel; Herwin BM
Onderwerp: Polanen

Beste Geraldine en Remmert.

Graag vraag ik jullie aandacht voor het navolgende.

Tijdens de commissievergadering MO begin maart zijn inrichtingsvoorstellen voor sportpark Polanen
voorzien van een financiële begroting besproken. Unaniem was de commissie van mening dat de door de
verenigingen aangegeven voorkeursoptie nader uitgewerkt moest worden waarbij het kostenplaatje wel
omlaag moest. De commissie verwachte de nadere uitwerking bij de voorjaarsnota. zodat daarover voor de
zomer nader over van gedachten gewisseld kon worden. Dit is niet gehaald, ondanks dat op 24 juni
bijgaande uitwerking van nadere opties door onze externe adviseur Herwin Brillemans aan de wethouder is
toegemaild. Zoals jullie daarin kunnen lezen hebben de vertegenwoordigers van Sportclub Monster
alsnog afstand genomen van de aanvankelijk meest gewenste optie maar dat ter zijde.

Als aangegeven is door de wethouder geen uitvoering gegeven aan de wens van de commissie MO de
follow up nog voor de zomer te bespreken. Het contact met de wethouder, dat overigens prima is, geeft ons
niet de overtuiging dat van zijn kant Polanen een agendapunt wordt voor de commissie vergadering op 9
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september. Het voortraject is voor de commissie MO aanleiding geweest de wethouder te vragen voor de
zomer het vervolg te presenteren. Een behandeling van dit onderwerp op 9 september is dan ook wat ons
betreft niet te veel gevraagd . Het zou fijn zijn als jullie onze wens ondersteunen en daar actie voor
ondernemen.

Uiteraard zijn wij tot nader overleg bereid,

met vriendelijke groet,

Peter van Iersel

06-22947438

Deze email is gecontroleerd door CAIWAY Internet Virusvrij.
Voor meer informatie, zie http://www.caiway.nl/
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